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Dzisiaj w Katowicach ruszyła konferencja „W kierunku zielonej gospodarki”. Głównym tematem

debat będzie Fundusz Sprawiedliwej Transformacji (FST).

2 lata temu Jerzy Buzek ogłaszał go wraz z przedstawicielami KE właśnie w Katowicach.Dziś

wraz z komisarz UE ds. spójności i reform, Elisą Ferreirą rozmawiał o tym jak najefektywniej

zagospodarować te środki dla Śląska i Zagłębia.  

- To właśnie idea autorskiego funduszu Jerzego Buzka dedykowanemu transformacji

regionów górniczych przyświecała Komisji Europejskiej w tworzeniu

Funduszu/Mechanizmu Sprawiedliwej Transformacji, który ma zminimalizować wpływ

polityki neutralności klimatycznej na społeczeństwo i regiony- przypomniała na swym

Twitterze pani Komisarz.

FST będzie opiewać na 7,5 mld euro. Według nieoficjalnych wyliczeń właśnie z FST do

naszego kraju może trafić 2 mld euro i będziemy największym beneficjentem tyś środków.
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